
 

 

 

 

Onderwerp:  Wethouder Gert Jan ’t Hart op de fiets in complex Rokade .    

 

 

 

 

Aan alle bewoners,  

 

 

Voor wie met de fiets vanuit -1 (fietsenstalling) via de speedgate (1 deurtje) 

naar de openbare weg wil is het veelal geen lolletje.  

 

Te denken aan de soms zeer zware deur (mede door de forse wind op de pui) 

en de oprit naar boven. Voor velen alleen te voet te doen en voor anderen 

helemaal niet te doen.  

 

Op geen enkele manier (behoudens het niet gewenste gebruik van de lift) 

kunnen we op een andere manier met de fiets weg.  

 

We pakken dit probleem nu aan ! 

 

Woensdag 21 september 2011 om 16.15 uur is de wethouder Gert Jan ’t Hart op uitnodiging van 

het bestuur VvE langsgekomen en heeft dit alles zelf per fiets ervaren.  

Uiteraard zullen wij u informeren over het “resultaat” . 

 

Bestuur VvE   

 

                                    


